
REFLEKSJONSNOTAT TIL MASTEROPPGAVE  

 

Endelig har �den kommet for innlevering av vår masteroppgave. Vi startet arbeidet i august 

2022, og ble ferdig i mai 2023. En lang periode med mye arbeid er over. Jeg vil nå se lit �lbake 

på prosessen vi har vært gjennom.  

Jeg startet i høst med mye mo�vasjon og gledet meg �l å se nærmere på 

bærekra�srapportering. Jeg var fornøyd med valg av tema. Jeg har hele �den vært av den 

oppfatningen at man må skrive om noe man fak�sk er opptat av for å få �l en god oppgave og 

klare å jobbe strukturert over �d. Dete kan jeg understreke nå eter flere måneder med hardt 

arbeid. 

Vi hadde �dlig samtaler med både veileder og andre personer som ga oss gode råd �l hvordan 

vi kunne treffe temaet på en god måte. Vi skjønte raskt at temaet vi hadde valgt var komplekst 

og krevde at vi gikk godt inn i literaturen. Det at vi på nåværende �dspunkt ikke har noen 

klare og spesifikke regler gjorde jobben større enn hvis vi hadde hat et regelverk eller 

rammeverk å forholde oss �l. Det var altså �dskrevende å skrive literaturdelen. Personlig var 

det likevel en periode hvor jeg lærte svært mye om dagens rammeverk, regulering og 

problems�llinger vedrørende klima og klimarisiko. Det er mye god literatur som jeg vil med 

meg videre i hverdagen som revisor. Jeg har aldri jobbet med IFRS i praksis, men synes 

arbeidet med å lese gjennom standardene og tenke gjennom hvordan klima kan påvirke 

verdiene var en morsom del av arbeidet.  

Eter gjennomført literaturstudie gikk vi i gang med intervjuene og dokumentanalysene. Det 

var inspirerende å snakke med personer som var så dyk�ge i det de holdt på med. Det ga oss 

også et bedre grunnlag for hva vi burde være oppmerksom på ved gjennomføring av 

dokumentanalysene.  

Gjennomføringen av dokumentanalysene tok lang �d. Det var likevel den delen jeg følte jeg 

fikk mest innblikk i hvordan realiteten er når det kommer �l foretakenes rapportering på 

bærekra�, og hvordan dete er koblet opp mot finansregnskapet. Jeg hadde en forventning 

om at resultatene svar noe bedre enn det vi så på foretakene vi analyserte. Jeg er likevel 

posi�v �l at dete vil bli bedre, og det var noen foretak som hadde en god rapportering. Dete 



er nyt for både oss og foretakene som rapporterer, og det er helt klart at det vil være 

u�ordringer for flere deler av næringslivet vedrørende bærekra�srapportering i årene som 

kommer. Både rapporteringsplik�ge, revisorer og kontrollmyndighetene vil møte på nye 

u�ordringer. Jeg gleder meg �l å løse disse u�ordringene sammen med bransjen.  

Den største u�ordringen gjennom disse månedene har helt klart vært fordele �den mellom å 

skrive på masteroppgaven og å jobbe som revisor. Spesielt på vårsemesteret hvor både 

Johanna og jeg har hat årsoppgjør har det vært slitsomt. Når jeg ser �lbake prosessen vi har 

vært gjennom, var det helt avgjørende for oss at vi jobbet mye med oppgaven i høst for å 

ferdigs�lle �l mai.  Til tross for at begge har hat hek�ske måneder har vi hele �den mo�vert 

hverandre og jobbet godt sammen Vi har u�ylt hverandre godt og har lik arbeidsmoral. Det 

har vært rom for å s�lle spørsmål og u�ordre hverandre. Det er eter min mening vik�g for å 

få frem det beste av hverandre. 

Jeg kommer �l å huske denne perioden resten av livet og tar med meg kunnskapen videre i 

karrieren.  

Sara-Louise Pedersen 
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